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Verslag van de commissievergadering gehouden op 2 december 2013 
 
Voorzitter:  mw. G. Derksen-Janssen 

Griffier:  mw. E. Apeldoorn-Feijts 
 

 
PLENAIR 
 
1. Opening 
 

De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom. 

2. Mededelingen en goedkeuring verslag d.d. 4 september 
 

Er zijn geen mededelingen. De griffier heeft een verzoek tot correctie op het verslag ontvangen van 
mw. Schrijvers (herformulering vraagstelling t.a.v. de maatregelenverordening op basis van de 
fraudewet. De aanpassing wordt conform het verzoek van mw. Schrijvers aangepast. 

Dhr. van  Tegelen maakt van de gelegenheid gebruik om te melden dat hij van mening is dat er voor 
de raadsvergadering in december oneigenlijk veel stukken geagendeerd staan. Dit blijkt ieder jaar het 
geval te zijn. Hij doet een appel op het college om hier in de toekomst rekening mee te houden.  

 
3. Tweede bestuursrapportage 2013 

 

Onderwerp Tweede bestuursrapportage 2013 

Aanwezig  

Raad Dhr. T. Jacobs, mw. Roelofs, dhr. Verstappen, dhr. Derks, dhr. van Tegelen, 
dhr. van den Beucken, dhr. Cox, dhr. van Zegveld, dhr. Reijnders, dhr. Heijnen, 
mw. Roelofs, dhr. Hackert, dhr. Holman. 

College  
Extern 

Burgemeester Dassen Housen, wethouder Jacobs, wethouder Smolenaars en 
wethouder Vroomen 

 
Ambtenaar Mw. Willemstein 

Publieke tribune 23 personen 

Beknopte 
weergave 

CDA, mevr. Roelofs 

 geeft aan dat de antwoorden op de door het CDA gestelde schriftelijke 
vragen tamelijk vaag zijn. Tijdens de raadsvergadering zal zij mogelijk 
hierop terugkomen. 

 Is het mogelijk om de antwoorden op de schriftelijke vragenronde op te 
nemen in Ibabs. 

Toezeggingen  De antwoorden op de schriftelijke vragenronde worden opgenomen in 
Ibabs 

Conclusie Agenderen voor besluitvormende raadsvergadering 

 

TAFEL 1 

4. Nota reserves en voorzieningen 2013 

 

Onderwerp Nota reserves en voorzieningen 2013 

Aanwezig  

Raad Dhr. Heijnen, dhr. van Tegelen, dhr. Holman, mw. Roelofs, mw. Killaars, dhr. 
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Reijnders 

College  
Extern 

Burgemeester Dassen-Housen 

Ambtenaar Mw. Heuijerjans 

Publieke tribune 6 personen 

Beknopte 
weergave 

VLP, dhr. Heijnen 

 Op pag. 6 wordt gesproken over het op termijn opheffen van de reserve 
kunst in de openbare ruimte. Heeft dit te maken met het hyuidige 
geschil met Eskacé? De VLP zou het prettiger vinden indien deze 
formulering wordt aangepast. 

 
PvdA, dhr. Holman 

 De Pvda vraagt zich ook af wat dit statement toevoegt aan de nota 
reserves & voorzieningen. 

 In de inleiding wordt gesteld dat de aanbevelingen van de RKC niet in 
dit voorstel zijn meegnomen. Zou het omwille van de volgordelijkheid 
niet beter zijn om dit voorstel naar januari 2014 te tillen? 

 
VVD, dhr. van Zegveld 

 Onderschrijft de opmerking van dhr. Holman over de volgordelijkheid 
van beide documenten. 

 
CDA, mevr. Roelofs 

 Is de aankoop van het gronddepot aan de Keulseweg al geëffectueerd? 

 Wanneer zal hiervoor een schone grondverklaring worden afgegeven? 
 

BL, dhr. Reijnders 

 Wat is de onderbouwing voor de hoogte van de reserve werk & 
inkomen en de voorziening WVG? 

 Wat is de onderbouwing voor de hoogte van de bruteringreserve t.a.v. 
de Solberg? 

 Voorziening grondexploitatie: is het exploitatieopzet risico een reële 
schatting?  

 
PvdA, dhr. Holman 

 Het antwoord op bovenstaande vraagstelling illustreert de noodzaak 
voor de raad om z.s.m. inzage te hebben in de grex Molenveld-Zuid. 

 

Toezeggingen  Wethouder Smolenaars zal de vraag van mw. Roelofs nog 
beantwoorden inzake de schone grondverklaring voor het gronddepot 
aan de Keulseweg. 

Conclusie Agenderen voor besluitvormende raadsvergadering. 

 

5. Onderzoek samenvoegen Reserves 

 

Onderwerp Onderzoek samenvoegen Reserves 

Aanwezig  

Raad Dhr. Heijnen, dhr. van Tegelen, dhr. Holman, mw. Roelofs, mw. Killaars, dhr. 
Reijnders 

College  
Extern 

Burgemeester Dassen-Housen 

Ambtenaar Mw. Heuijerjans 

Publieke tribune 5 personen 
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Beknopte 
weergave 

PvdA, dhr. Holman 

 Kan de portefeuillehouder toezeggen dat er na 1 jaar een RIB volgt die 
als basis kan dienen voor evaluatie van de door het MT gestelde 
regels? 

 
VLP, dhr. Heijnen 

 Het begrip ‘calamiteiten’ is erg ruim. De VLP heeft er begrip dat dit op 
dit moment nog niet kan worden ingekaderd. Het toegezegde 
evaluatiemoment over ca. 1 jaar zou een mooie gelegenheid zijn om 
gezamenlijk te bepalen wat we precies verstaan onder het begrip 
‘calamiteit’.  

 In het voorstel staat dat het samenvoegen van de reserves gevolgen 
heeft voor de beheersbaarheid en de bewaking van de reserves. Heeft 
het college hierover contact gehad met de accountant? 

Toezeggingen  Burgemeester Dassen zegt toe in samenspraak met de raad een 
geschikt evaluatiemoment te kiezen, bij voorkeur passend binnen de 
P&C-cyclus. 

 Burgemeester Dassen zegt toe dat de volgende tekstuele correcties 
worden doorgevoerd in het raadsvoorstel: 
- “Het college stelt voor (i.p.v. MT)…” 
- Pag. 1 / bijlage 1: verwijderen jaartal 2013  
- Subtekst onder tabel moet verdwijnen uit raadsvoorstel. 

      De raad ontvangt z.s.m. het aangepaste raadsvoorstel. 

Conclusie Agenderen voor besluitvormende raadsvergadering. 

 

6. Procedure investeringskrediet, aanvulling 

 

Onderwerp Procedure investeringskrediet, aanvulling 

Aanwezig  

Raad Dhr. Heijnen, dhr. van Tegelen, dhr. Holman, mw. Roelofs, mw. Killaars, dhr. 
Reijnders 

College  
Extern 

Burgemeester Dassen-Housen 

Ambtenaar Mw. Willemstein 

Publieke tribune 5 personen 

Beknopte 
weergave 

PvdA, dhr. Bert Holman 

 Kan het voorbereidingskrediet niet worden gehaald uit het geldbedrag 
ad. 50.000,- dat bestemd is voor het college voor uitgaven die het 
college kan doen uit de investeringsreserve? 

 Kan het voorbereidingskrediet gelimiteerd worden? 

Toezeggingen Geen. 

Conclusie Agenderen voor besluitvormende raadsvergadering. 

 

7. Legesverordening Beesel 2014 

 

Onderwerp Legesverordening Beesel 2014 

Aanwezig  

Raad Dhr. Heijnen, dhr. van Tegelen, dhr. Holman, mw. M. Crins, mw. Roelofs, mw. 
Killaars, dhr. Reijnders, mw. Schrijvers 

College  
Extern 

Burgemeester Dassen-Housen 
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Publieke tribune 5 personen 

Beknopte 
weergave 

BL, mw. Schrijvers 

 Wat gebeurt er met ZZP-ers die een woonhuis hebben op een andere 
locatie dan hun bedrijfspand? 

 Moet je ook leges betalen indien je van naam wilt veranderen? 
VVD, dhr. van Zegveld 

 Er staat nergens vermeld dat je voor het opvragen van een bewijs van 
leven een vergoeding ontvangt, tenzij je gepensioneerd bent. Dan 
wordt het bewijs van leven namelijk zonder kosten verstrekt. Is het 
zinvol om deze aanvulling op te nemen ter voorkoming van 
misverstanden aan de balie? 

Toezeggingen  De door dhr. van Zegveld voorgestelde verbetering wordt overgenomen 
in het raadsvoorstel. 

Conclusie Agenderen voor besluitvormende raadsvergadering. 

 

8. Nota bibliotheekbeleid 2013-2016: betekenisvol in een nieuwe wereld 

 

Onderwerp Nota bibliotheekbeleid 2013-2016: betekenisvol in een nieuwe wereld 

Aanwezig  

Raad Dhr. Heijnen, dhr. van Tegelen, dhr. Holman, mw. M. Crins, mw. Roelofs, mw. 
Killaars, dhr. Reijnders, mw. R. Crins 

College  
Extern 

Wethouder Vroomen 

Ambtenaar Niet aanwezig 

Publieke tribune 5 personen 

Beknopte 
weergave 

PvdA, mw. M. Crins 

 Nota pag. 4: de term ‘verstrekken’ is niet juist (moet zijn versterken). 

 Nota pag. 9: het percentage laaggeletterde dat genoemd staat; zijn dit 
provinciale of lokale cijfers? En hoe is de samenstelling van deze 
groep? 

 Nota pag. 9 / punt 2: hoe wordt de decentralisatie jeugdzorg gelinkt aan 
de bibliotheek? 

 Nota pag.9 / punt 3: In hoeverre vervult de bibliotheek al een rol in het 
verstrekken van informatie via social media? En is de daarvoor 
noodzakelijk deskundigheid al aanwezig? 

 Nota pag. 11: de term ‘takkenpakket’ is niet juist (moet zijn 
takenpakket). 

 Nota pag. 12: heeft de verplaatsing van de bibliotheek van de Bongerd 
naar de basisschool gevolgen voor de uitleen onder volwassenen? 

 Nota pag. 14: de laatste zin van de 1
e
 alinea onder het kopje ‘De 

digitale bibliotheek komt eraan” is onvolledig  

 Nota pag. 15: is de provinciale korting al in de tabel verwerkt? 

 Nota pag. 15: heeft er al een interne reorganisatie plaatsgevonden na 
inkrimping van het voedingsgebied? 

 Nota pag. 16: was er in het verleden ook al sprake van een negatieve 
exploitatie? 

 
PvdA, dhr. Holman 

 Wat is de achtergrond van de taakstellende bezuiniging die de raad in 
2011 heeft aangenomen. 

 
CDA, mw. Roelofs 

 Komt er ook een dependance van de bibliotheek in basisschool 
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Bösdael? 
 

CDA, mw. Kilaars 

 Is het mogelijk om een raming bij te voegen zodat het effect van de 
financiële maatregelen inzichtelijk wordt? 

 Worden gebruikers cq. niet-gebruikers betrokken bij de ontwikkeling 
van het beleid? 

 
BL. mw. R. Crins 

 Nota pag. 8 / punt 3 (overbruggen afstand tot de arbeidsmarkt): Is er 
voor dit specifieke punt een tijdpad gesteld? 

 
BL. Dhr. Reijnders 

 Nota pag. 15 (meerjarenperspectief): Kunt u aangeven wat de korting 
op jaarbasis betreft voor de bibliotheek in de gemeente Beesel 
(omgerekend naar inwoner)? 

 Kan de raad inzage krijgen in de balans van de bibliotheek Peel & 
Maas? 

 Is de locatie te Reuver volledig iegendom van de bibliotheek Peel & 
Maas? 

 

Toezeggingen  Wethouder Vroomen zal de vragen van mw. M. Crins, dhr. Holman, 
mw. Roelofs, mw. Killaars en dhr. Reijnders schriftelijk beantwoording 
voor zo ver de financiële gegevens hiertoe beschikbaar zijn.  

Conclusie Agenderen voor besluitvormende raadsvergadering. 

 

9. Dekkingsplan brandweer 

Voorafgaand aan de behandeling van het onderwerp geeft burgemeester Dassen-Housen een korte 
presentatie over dit onderwerp. De presentatie is als bijlage aan het verslag toegevoegd. 

 

Onderwerp Dekkingsplan brandweer 

Aanwezig  

Raad Dhr. Heijnen, dhr. van Tegelen, dhr. Holman, mw. M. Crins, mw. Roelofs, mw. 
Killaars, dhr. Reijnders, mw. J. Schrijvers 

College  
Extern 

Burgemeester Dassen-Housen 

Ambtenaar Niet aanwezig 

Publieke tribune 5 personen 

Beknopte 
weergave 

BL, dhr. Reijnders 

 Het is van belang dat bij de inzet van de snelle interventievoertuigen ter 
plaatse een goede inschatting wordt gemaakt om onnodig tijdverlies te 
voorkomen. 

 
VLP, dhr. van Tegelen 

 Mogen wij uit de staten op pag. 25 en 26 afleiden dat het goed gaat in 
de gemeente Beesel? 

 
VVD, dhr. van Zegveld 

 Hoeveel brandweervrijwilligers heeft de gemeente Beesel? 
 
BL, dhr. Reijnders 

 Wat zijn de financiële consequenties van deze visie? Wanneer wordt dit 
vertaald naar een meerjarenbegroting? 



 

  
Blz. - 6 - 

 
BL, mw. Schrijvers 

 Heeft de brandweer Beesel alleen vrijwilligers of ook betaalde 
krachten? 

 Krijgt Beesel een jeugdbrandweer? 
CDA, mw. Roelofs 

 Klopt het dat de gemeenteraad van Beesel hiermee op afstand wordt 
geplaatst? 

 Zullen volontairs in de toekomst verantwoordelijk worden voor de 
uitvoering van de ‘taak preventieve brandweer’?  

 
VLP, dhr. van Tegelen 

 Kan de presentatie van de burgemeester worden toegevoegd aan het 
verslag? 

 

Toezeggingen  Toevoegen presentatie burgemeester Dassen-Housen aan verslag 

Conclusie Agenderen voor besluitvormende raadsvergadering.  

 

TAFEL 2 

Voorzitter:  dhr. B. Hackert 
Griffier:  mw. P. Denessen-Hendrix 
 

10. Beleidsnota informele zorg 2014-2017 

 

Onderwerp Beleidsnota informele zorg 2014-2017 

Aanwezig  

Raad Dhr. Cox, dhr. Derks, dhr. P. Jacobs, dhr. Roelofs, dhr. Teunissen, mevr. M. 
Crins, mevr. V.d. Velden, dhr. Franssen, dhr. T. Jacobs 

College  
Extern 

Wethouder B. Jacobs 

Ambtenaar Mw. J. Gorissen 

Publieke tribune 13 personen 

Beknopte 
weergave 

BL, dhr. P. Jacobs 

 Zorgt het registreren van mantelszorgers ervoor dat alle mantelzorgers 
in beeld komen? 

 Tijdens de WMO-sessies is gesproken over de behoefte aan 1 centraal 
punt voor het bundelen en verspreiden van zorg. Is een dergelijk 
centraal meldpunt hier van toepassing en gaat men dit opnemen? 

 Bijlage beleidsnota, blz. 17, 2
e
 aandachtspunt: wat is er met het advies 

van de adviescommissie gebeurd? 

 Wat vond de wethouder van dit advies? 

 Hoe lang gaat de pilot lopen en hoe vaak wordt deze gemonitord? 

 Kan er een actiever beleid gevoerd worden om allochtone 
mantelzorgers te betrekken bij bijeenkomsten zoals de WMO sessies? 

 
BL, dhr. Roelofs 

 Hoe krijg je een vrijwilliger aan het werk als mantelzorger? 

 Hoe besteden we aandacht aan de jonge mantelzorger? 
 
PvdA, mevr. Crins 

 Kan hetzelfde ambitieniveau voor jonge mantelzorgers overgenomen 
worden dan dat voor allochtone mantelzorgers? 
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 Klopt het dat het verlenen van persoonlijke verzorging niet verplicht 
gesteld kan worden voor mantelzorgers? 

 Zijn we al een mantelzorgvriendelijke organisatie? 

 Stimuleren we uitsluitend organisaties binnen de gemeente om ook 
mantelzorgvriendelijk te worden of ook daarbuiten? 

 Blz. 13, resultaatindicatoren: kan er jaarlijks een dag voor de 
mantelzorgers georganiseerd worden i.p.v. eens per 2 jaar? 

 
VLP, dhr. P. Cox 

 Welke adviezen van de adviescommissie zijn niet opgevolgd? 

 Hoe is de klankbordgroep samengesteld? 

 In hoeverre is de samenwerking tussen organisaties op het gebied van 
informele zorg verbeterd (cijfer)? 

 In hoeverre heeft men zicht op allochtone mantelzorgers? 

 In de meerjarenbegroting blijven de kosten voor informele- en 
mantelzorg gelijk ondanks de vergrijzing. Is dit correct? 

 Bijlage beleidsnota, blz. 9: er is geen budget voor respijtweekenden 
voor mantelzorgers voorzien. Welke respijttaken gaat de gemeente dan 
uitvoeren en is het verstandig om dit zonder budget te doen? 

 

Toezeggingen  Voor allochtone mantelzorgers wordt hetzelfde ambitieniveau 
opgenomen dan dat voor allochtone mantelzorgers (aanpassing 
raadsvoorstel). 

 Aan dhr. Cox wordt de samenstelling van de klankbordgroep 
doorgegeven en in het bijzonder de personen die aan deze nota 
hebben meegewerkt. 

 Beleidsnota, blz. 14, de subtotalen mantelzorg in de jaren 2016 en 
2017 zijn gelijk aan die in 2014 en 2015. Dit wordt aangepast 
voorafgaand aan de raadsvergadering. 

Conclusie Agenderen voor besluitvormende raadsvergadering 

 
 
11. Verzoek bijdrage renovatie fase 2 sportpark Dijckerhof 

 

Onderwerp Verzoek bijdrage renovatie fase 2 sportpark Dijckerhof 

Aanwezig  

Raad Dhr. V.d. Beucken, dhr. Derks, dhr. Roelofs, dhr. Mullenders, dhr. Teunissen, 
dhr. Urru, mw. V.d. Velden, dhr. Franssen, dhr. T. Jacobs 

College  
Extern 

Wethouder B. Jacobs 

Ambtenaar -- 

Publieke tribune 11 personen 

Beknopte 
weergave 

CDA, dhr. T. Jacobs 

 Is het correct dat er – buiten de reguliere subsidies – geen financiële 
bijdragen nodig zijn? 

 Is er bij de controle en vaststelling van gegevens gekeken of er nog 
opbrengsten gegenereerd kunnen worden door contributie, kantine- en 
entreegelden? 

 Speelt de nieuwe belasting voor clubhuizen ook een rol hierin (verhuur 
pand)? 

 Bijlage 4, blz. 2, punt 4: staat het uitbreiden van de maatschappelijke 
rol van het sportpark (kantine als ontmoetingsruimte voor de wijk) niet 
haaks op de nieuwe Drank- en Horecawet? 
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CDA, dhr. Franssen 

 In het scenario voor de dekking van het tekort ad € 264.069 wordt 
gesteld dat de gemeente dit bedrag verstrekt. Moet dit gezien worden 
als extra subsidie of als lening? 

 
PvdA, dhr. Urru 

 Is er gekeken naar een BTW-constructie conform het plan voor De 
Solberg? 

 Heeft renovatie alleen betrekking op het sportgedeelte? 

 Er zijn geen duurzaamheidsaspecten opgenomen in het raadsvoorstel. 
Zijn deze hier niet van toepassing? 

 Raadsvoorstel, blz. 2: wat zijn de doorontwikkelingen van belangrijke 
lessen uit het BKO omtrent zelfredzaamheid en blijvend voorziend? 

 Raadsvoorstel blz. 3, 4.6: waarom wordt er gekozen voor een 
bouwstimuleringsregeling met een verdeling van 50/50%? 

 Bijlage 1: er is geen sprake van gelijke omstandigheden tussen de 
beide voetbalverenigingen. Bij traject de Solberg ging de gemeente uit 
van controle, bij Bieslo van vertrouwen. Waarom is dit het geval? 

 Wordt voor iedere subsidieaanvraag bekeken of behandeling plaats 
vindt op basis van controle of vertrouwen? 

 De Gemeente verstrekt een bijdrage buiten de reguliere kaders met het 
risico van precedentwerking. Kunnen de risico’s nader toegelicht 
worden? 

 Heeft VV Reuver een beleids- of accommodatieplan? 

 Waaruit blijkt de intentie van de vereniging om uitbreiding van de 
maatschappelijke rol van het sportpark te realiseren? Liggen deze 
stukken ter inzage? 

 Betreft het hier subsidie of niet? 
 
VVD, dhr. Teunissen 

 In scenario 2 wordt gesproken over een bijdrage van € 264.000. Waar 
wordt dekking voor dit bedrag gevonden? 

 
BL, dhr. Roelofs 

 Raadsvoorstel, 4.2. Op basis waarvan is dit overeengekomen (hoe 
heeft weging plaatsgevonden)? 

 Wat zou het verschil in financieel beleid zijn geweest als de lijn van De 
Solberg was doorgetrokken?  
 

VLP, dhr. V.d. Beucken 

 De VLP verzoekt dit stuk te behandelen in de opiniërende 
raadsvergadering. 
 

Toezeggingen  Nagaan in hoeverre het huidige renovatieplan duurzaamheidseffecten  
realiseert voor de huidige accommodatie 

 Stukken visie op toekomst accommodatie VV Reuver ter inzage leggen 
via de griffie 

 Toevoeging bijlage 5: de extra bijdrage komt ten laste van de 
investeringsreserve brengen. Toevoeging voorafgaand aan 
raadsvergadering. 

Conclusie Agenderen voor opiniërende raadsvergadering 
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12. Vaststellen nieuw verbreed gemeentelijk rioleringsplan 2013-2017 

 

Onderwerp Vaststellen nieuw verbreed gemeentelijk rioleringsplan 2013-2017 

Aanwezig  

Raad Dhr. Derks, dhr. V.d. Beucken, dhr. P. Jacobs, dhr. Roelofs, dhr. Teunissen, 
dhr. Urru, mw. V.d. Velden, dhr. Verstappen, dhr. Franssen 

College  
Extern 

Wethouder J. Smolenaars 

Ambtenaar Dhr. J. Vaessen 

Publieke tribune 7 personen 

Beknopte 
weergave 

VLP, dhr. V.d. Beucken 

 Raadsvoorstel, blz. 2: de alternatieve oplossing heeft € 311.000 gekost. 
Deze kosten zijn niet terug te vinden in punt 5 van de bijlage. Ten laste 
van welke post worden deze kosten gebracht? 

 Zijn de maatregelen uit de OAS-studie uitsluitend voor de gemeente 
Beesel bestemd of ook voor andere gemeenten? 

 Wat is de levensduur van “relinen”? 

 Wordt het infiltratieriool standaard toegepast bij het opknappen van de 
weg? 

 
BL, dhr. P. Jacobs 

 Het voorgaande plan had een looptijd tot 2012. Wat is de reden van de 
vertraging van het plan? 

 Hoe verhouden de plannen GRP en vGRP zich tot elkaar? 

 Had het “relinen” voorkomen kunnen worden? 

 Raadsvoorstel, blz. 3: er wordt gesproken over een T2 en T5 eis. Wat is 
dit? 

 Wat houdt “afkoppelen” precies in? 
 
BL, dhr. Roelofs 

 Mist een inventarisatie van knelpunten. Worden deze knelpunten ook 
niet meer geconstateerd op basis van het nieuwe rioolstelsel? 
 

PvdA, dhr. Urru 

 Wordt afkoppelen bij alle verbeterprojecten toegepast? 

 Raadsvoorstel, blz. 2, punt 4: kan de tekst “opweegt de verhoogde kans 
op wateroverlast” aangepast worden? 

 Kan het niet realiseren van de kaderrichtlijn water voor 2015 leiden tot 
claims voor de gemeente? 

 Raadsvoorstel, blz. 3: de jaartallen van het GRP komen niet overeen. 
Kunnen deze correct worden weergegeven? 

 Gaat het aanleggen van de buffer aan de Bergerhofweg ten koste van 
agrarische grond? 

 
CDA, dhr. Verstappen 

 Komen er veel klachten binnen over het riool? 

 Water op straat is acceptabel. Water in huis ook? 
 
CDA, dhr. Franssen 

 Inkomsten en lasten: het valt op dat de lasten nauwelijks stijgen. Kan 
dit zo ver vooruit voorzien worden? 
 

Toezeggingen  Raadsvoorstel, blz. 2, punt 4: tekst “opweegt de verhoogde kans op 
wateroverlast” aanpassen. 
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 Raadsvoorstel, blz. 3: de jaartallen van het GRP corrigeren. 
 

Conclusie Agenderen voor besluitvormende raadsvergadering 

 

13. Vaststelling bestemmingsplan Natuurcompensatie Drakenrijk 

 

Onderwerp Vaststelling bestemmingsplan Natuurcompensatie Drakenrijk 

Aanwezig  

Raad Dhr. Derks, dhr. V.d. Beucken, dhr. Roelofs, dhr. Mullenders, dhr. Teunissen, 
dhr. Urru, mw. V.d. Velden, dhr. Verstappen, dhr. Franssen 

College  
Extern 

Wethouder Smolenaars 

Ambtenaar -- 

Publieke tribune 7 personen 

Beknopte 
weergave 

CDA, dhr. Franssen 

 Is het niet vreemd dat een bestemmingsplan achteraf gewijzigd wordt 
terwijl Drakenrijk al functioneert? 

 
PvdA, mw. V.d. Velden 

 Kan de wethouder duidelijkheid geven over de juiste hoeveelheid 
natuurcompensatie? 

 Zijn beide percelen gemeentelijk bezit? 
 
BL, dhr. Roelofs 

 Waarom is er een apart bestemmingsplan voor natuurcompensatie 
Drakenrijk? 

 Is het correct dat er geen ontgrondingsvergunning nodig is? 
 
VLP, dhr. V.d. Beucken 

 Wie is verantwoordelijk voor toezicht en uitvoering van het rooien van 
de bomen? 
 

Toezeggingen  De hoeveelheid natuurcompensatie wordt nagekeken en hierover wordt 
de raad voorafgaand aan de besluitvormende raadsvergadering 
geïnformeerd. 

Conclusie Agenderen voor besluitvormende raadsvergadering 

 

14. Herziening exploitatieopzetten grondbedrijf 2013 

 

Onderwerp Herziening exploitatieopzetten grondbedrijf 2013 

Aanwezig  

Raad Dhr. Derks, dhr. V.d. Beucken, dhr. Roelofs, dhr. Teunissen, dhr. Urru, mw. V.d. 
Velden, dhr. Verstappen, dhr. Franssen 

College  
Extern 

Wethouder J. Smolenaars 

Ambtenaar Dhr. S. Smits 

Publieke tribune 7 personen 

Beknopte 
weergave 

VLP, dhr. V.d. Beucken 

 Vindt er actie plaats ter bevordering van de verkoop van het laatste 
perceel aan de Lambertusweg? 

 Zou het niet beter zijn om het perceel nu alvast bouwrijp te maken? 



 

  
Blz. - 11 - 

 Stel dat een potentiële koper niet aan de voorwaarden voldoet, 
ontvangt deze dan toch de korting? 

 
BL, dhr. Roelofs 

 Is een energieneutrale bouw een belemmering voor kopers? 
 
PvdA, dhr. Urru 

 Kunnen de verschillen tussen de administratie- en beheerskosten nader 
worden toegelicht? 

 

Toezeggingen Geen 

Conclusie Agenderen voor besluitvormende raadsvergadering 

 

 

 

 
 


